

Dr. Meslin joined the CCA in 2016 after 25 years in university and government settings, including the previous 15 years at Indiana University where he was Founding Director of the IU Center for Bioethics, Associate Dean for Bioethics in the IU School of Medicine, and Professor of Medicine, of Philosophy, of Medical & Molecular Genetics, of Bioethics & Law, and of Public Health.

Among his honours, he is an elected Fellow of the Royal Society of Canada (2020), the Canadian Academy of Health Sciences (2015), and The Hastings Center (2020). In 2007 he was appointed *chevalier de L'ordre national du Mérite* as per the Government of France.



Eric Meslin, PhD FRSC FCAHS

Le **D^r Meslin** est président-directeur général du Conseil des académies canadiennes (CAC). Il s'est joint au CAC en 2016, après 25 ans au sein des secteurs universitaire et gouvernemental, dont les 15 dernières années à l'Université de l'Indiana, où il a été directeur fondateur du Centre for Bioethics, doyen associé pour la bioéthique de la Faculté de médecine ainsi que professeur de médecine, de philosophie, de génétique médicale et moléculaire, de

Il a conseillé plusieurs gouvernements d'États, provinciaux et fédéraux de par le monde, des ONG, des organismes philanthropiques et l'industrie. Entre autres distinctions, Eric M. Meslin est membre de la Société royale du Canada, l'Académie canadienne des sciences de la santé et a été nommé *chevalier de l'ordre national du Mérite* par le Gouvernement de la France.